
 

Bijlage 1 

Activiteiten van verschillende sociaal culturele accommodaties met behulp van 

subsidie coronaondersteuning 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
2021 
 
Met de subsidie uit 2021 hebben we een groot feest gegeven voor heel het dorp Ten Post. 

Doel van het feest was: elkaar eindelijk weer zien na een lange periode van lock down, dat 
de inwoners van Ten Post de weg weer ontdekken naar het Dorpshuis/SV TEO en dat er 
waardering geven wordt aan onze vrijwilligers. Gezien de omvang van het feest hebben 
Dorpshuis, SV TEO en Dorpsbelangen ook zelf geïnvesteerd in het feest. 
 
De middag was gekoppeld aan een wedstrijd van TEO 1. Zo konden we ook de sponsoren 
van SV TEO uitnodigen en bedanken voor hun steun gedurende de coronaperiode. Na 
afloop van de wedstrijd was er live muziek, konden vrijwilligers gratis een hapje eten bij een 
Foodtruck en kreeg elke bezoeker een drankje. In de avond was er nog een feestje met DJ 
Noki. Resultaat van het feest (ruim 150 bezoekers): Ontlading: ‘Dit hadden we nodig, dit 

hebben we zo gemist’. Het feest markeerde in feite de doorstart van het Dorpshuis.  
 
2022 
Voor 2022 hebben we bewust gekozen om te investeren in een programma met 

verschillende activiteiten. Dit met het idee dat er gedurende het hele jaar meer activiteiten 
zouden zijn voor verschillende doelgroepen. In dat kader is de subsidie onder andere ingezet 
voor een gezellige pubquiz (ruim 100 bezoekers), een clinic in het kader van de Meuln (15 
deelnemers en bijna 100 wedstrijdlopers), een paasbrunch (40 bezoekers) en een groot 
feest als onderdeel van de feestweek Ten Post (ruim 150 bezoekers).  

Resultaat van het programma: Een plus kunnen geven aan het 

activiteitenprogramma, extra inkomsten voor het Dorpshuis en inzet van 
nieuwe vrijwilligers. Zo is de pubquiz georganiseerd door drie nieuwe, jonge vrijwilligers.  
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Subsidie beschikkingen met een Corona stempel 

 

1. Nieuwe website voor dorpshuis De Groenenberg  
Betreft subsidieverlening dossiernummer 22000757, 1-9-2021  

 

Het dorpshuis beschikt over een website waarop de mensen kunnen zien wat er zoal in het dorpshuis 

te doen is. De website is bewerkelijk en minder goed te beheren door de vrijwilligers die bij het 

dorpshuis zijn betrokken. Dat is jammer, want daardoor is de website niet actueel.  

Dat was vooral in Corona tijd lastig. Actuele informatie is dan moeilijk beschikbaar voor de gebruikers 

van de website.  

Daarom hebben wij subsidie aangevraagd voor verbetering van de website.  Wij willen een groter 

bereik krijgen onder de bevolking van Glimmen en vlak daarbuiten. De website moet het visitekaartje 

zijn van de organisatie, via de website vinden toekomstige gebruikers de organisatie en gebruikers 

die geen eigen website hebben moeten zich via het dorpshuis bekend kunnen maken.  

Zo kan iedereen met telefoon en iPad weten wat er -in de buurt- te doen is en wie daarbij betrokken 

zijn.  

Mede gezien de Corona periode (eerst afstand bewaren en toen in volle kracht weer aan het werk in 

het dorpshuis) heeft het enige tijd geduurd voordat wij met ondersteuning van een deskundige aan 

de inrichting van een nieuwe website zijn begonnen. De website is er. Maar wij zijn nog bezig met het 

vullen van de gegevens.          www.degroenenberg.nl  

 

2. Opening Jeu de Boules baan op 25 juni 2025  
Betreft subsidieverlening dossiernummer 22000757, 21-4-2022 

 

Terwijl het dorpshuis gedurende 2 jaar gedeeltelijke gesloten is geweest waren er ook elders in 

Glimmen minder (sociale) activiteiten gericht op de verbinding in onze gemeenschap. Het dorpshuis 

heeft samen met Plaatselijk Belang afgelopen zomer een nieuwe start willen maken.  Daarvoor is een 

activiteit gekozen voor het gehele dorp waarbij iedereen is  uitgenodigd mede om iets actiefs te 

doen; en het liefst in groepjes dorpsgenoten.  

De herstart hebben wij samen laten vallen met de opening van de nieuwe Jeu de Boules-baan, die in 

het voorjaar bij het dorpshuis is aangelegd (resultaat Groene Parel project). Plaatselijk Belang en de 

Voetbalvereniging Glimmen zijn betrokken in het voortraject en inmiddels worden er plannen 

http://www.degroenenberg.nl/


gemaakt met andere (sport)verenigingen in Glimmen en de gemeente voor de inrichting van een 

beweegplein.  

 

Op zaterdag 25 juni is de Jeu de Boules baan feestelijk geopend met een Jeu de Boules toernooi voor 

jong en oud. De baan is formeel geopend door wethouder Inge Jongman, die samen met Marjan 

Boelema, de voorzitters van het dorpshuis en Plaatselijk Belang uitdaagde voor een Jeu-de-Boules 

spel. De rest van de middag hebben diverse groepen tegen elkaar gespeeld.  Er was muziek en een 

hapje en een drankje voor de aanwezigen. Mensen hebben kunnen kennismaken met het spel. 

Inmiddels zijn er diverse gebruikers van de Jeu-de-Boules baan.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Buurtcentrum De Schakel 

 

In samenspraak met onze activiteitencommissie. "Schakel-Spektakel" en onze beheerder hebben we 

besloten om het nieuwe seizoen  

feestelijk te openen met de IBIZA PAELLA PARTY (27-8)  en VIERING GRONINGS ONTZET  (28-8) . 

Onze parkeerplaats was ingericht als een Spaans Strand terras, met een D.J. en Flamencodanseres.  

Hoewel de publieke belangstelling wat tegen viel, was het een zeer geslaagde middag en avond. 

 

Bij de viering van Gronings Ontzet  op zondag konden we nog gebruik van het Spaanse Terras en D.J.  

Ondanks het minder goede weer was de belangstelling voor deze activiteit aanmerkelijk groter en 

bleef het nog lang gezellig in  

ons wijkcentrum. 

 

 

 

  

  

 

 

 

 



 

 



BSV De Kreukehof 

BSV de Kreukelhof heeft vanaf de eerste lockdown en de corona-maatregelen geprobeerd 

activiteiten te organiseren, rekening houdend met de geldende corona-maatregelen/lockdown. 

 

Naast diverse speurtochten, kabouterpark (kabouters en zelfgemaakte kabouterhuisjes uitzetten in 

het Julianapark) is er door de vrijwilligers een Groningse Wierdenroute uitgezet/uitgeschreven voor 

het hele gezin vanuit Hoogkerk. De route start vanuit Hoogkerk richting het Hogeland. De kinderen 

kunnen actief worden gehouden met de auto-bingo en zoek de auto-kleuren.  

Bij slechte weersomstandigheden zorgden de vrijwilligers voor diverse knutselpakketjes voor de 

kinderen.  

Activiteiten 2021 - 2022, lockdown/corona-maatregelen 

 

- foto-wedstrijd (vrijwilligers met kinderen door omgeving, foto’s beoordeeld door jury) 

- speurtocht (puzzeltocht lag buiten klaar, kon aan het einde van de dag ingeleverd worden, 

doos buiten) 

- straatbingo (bingokaarten lagen buiten klaar en konden aan het einde van de dag ingeleverd 

worden, doos buiten) 

- knutsel-geldkist is gestolen, wie kan onze geldkist terug vinden? (speurtocht buiten) 

- Groningse Wierdeneroute, een door de vrijwilligers uitgeschreven auto-route voor het hele 

gezin met leuke bezienswaardigheden op het Hogeland met auto-bingo en kleurplaat.  

- valentijn-activiteit met zelfgemaakte houten ornamenten. Knutselpakketjes lagen klaar voor 

de kinderen en konden worden opgehaald. 

- Smuldag, patatjes eten buiten. 

- zelfgemaakte uilen, knutselpakket met (schapen)wol  

- paaseieren zoeken 

Lockdown opgeheven, nog veel onzekerheid/angst voor volwassenen/kinderen 

- braderie met echte marktkramen, springkussen en poffertjes  

- 2e lockdown, activiteiten voor (kwetsbare)kinderen kunnen doorgang vinden, (groot)ouders 

niet toegestaan in het gebouw. 

- extra activiteiten voor de kinderen, muziek, dansen en zingen 

- Kerstbrunch en kerstfilm kijken voor de kinderen 

- Gezond blijven en sporten, workshop Muay Thai 

- het nieuwe jaar beginnen met zelfgebakken nieuwjaarsrolletjes/kniepertjes 

- Rad van fortuin met prijsjes 

- Einde corona-maatregelen in zicht, kinderdisco (zonder (groot)ouders) 

- Valentijntaartjes 

 
 



Dorpshuis Garmerwolde 
 

In maart/ april 2020 kwam het dagelijks leven ineens tot stilstand door de coronapandemie. De 
goede verbinding in het dorp Garmerwolde viel grotendeels weg en ondertussen werd het dorpshuis 

verbouwd i.v.m. bevingsschade. Na een sobere opening van het nieuwe dorpshuis in september 2020 
waar slechts een klein deel van het dorp aanwezig kon zijn, kwam er gelukkig weer een periode in 
het najaar van 2021 waarin ontmoetingen weer mogelijk werden. Het dorpsleven heeft dan al te lang 

stilgelegen.  
Met een zeer welkome subsidie om het dorpsleven weer aan te wakkeren en vrijwilligers te 
stimuleren, werd op Burendag in september 2021 een verzorgde dorpslunch georganiseerd. Aan 

lange tafels in de buitenlucht kon jong en oud elkaar ontmoeten en werden weer mooie gesprekken 
gevoerd. De verbinding was voelbaar. Een ideale gelegenheid om je weer eens betrokken te voelen 

bij het dorp en dus vrijwilligers te werven voor het organiseren van diverse activiteiten in en rondom 
het dorpshuis. Men schreef zich in om te helpen en het dorp weer tot leven te brengen. De 
dorpslunch en het vervolg leverde zelfs vier nieuwe bestuursleden op. 

 
Voor de kinderen werd op 10 november 2021 een Sint Maarten Disco georganiseerd op hetzelfde 

moment dat de Garmerstee ook in het gebouw aanwezig was. Tijdens de disco konden de kinderen 
zelf lampionnetjes knutselen. Aan het einde van de middag werden de mensen van de Garmerstee 
verrast met mooie liedjes van de kinderen. Jong meets oud(er); een zeer geslaagd concept! En ook 

hier was verbinding.  Waar kwamen ineens al die kinderen vandaan? Die hadden we gemist in 
corona-tijd! 
Na helaas nog een lockdownperiode in de winter van 2021/2022 konden we in het voorjaar van 2022 

dan echt van start met uiteenlopende zaken. Er werd voorzichtig begonnen met het organiseren van 
een paar dorpswandelingen met onderweg versnaperingen of vooraf een ontbijtje . Deze 

voorzichtige start was wel nodig aangezien mensen de fysieke nabijheid toch ook nog wel spannend 
vonden in het begin.  
In maart werd er een leuke vrijwilligersavond georganiseerd in het dorpshuis zodat men kon 

aangeven bij welke activiteiten in en om het dorpshuis zij zouden willen helpen. Van klusteam tot 
activiteitencommissie, van barvrijwilligers tot schoonmaakhulp. Ondertussen zijn alle barvrijwilligers 
weer bijgeschoold in het verantwoord alcohol schenken en hebben zij het IVA-certificaat op zak.  

Naarmate de tijd vorderde ging de Activiteitencommissie opnieuw van start. Van het organiseren van 
dorpsborrels met een maaltijd , die werd gekookt door een vrijwillige ‘dorpskok’ , tot een garage-sale 

waarbij je mensen ontmoette die je anders helemaal niet zou spreken. Verbinding is  opnieuw het 
codewoord.  
Tijdens de succesvolle dorpslunch in september 2022 waarbij zowel de maaltijden als de aankleding 

volledig werden verzorgd door de vrijwilligers, kwam de, met de subsidie aangeschafte , werktafel in 
de keuken extra goed van pas nu er voor zo’n 100 dorpsgenoten een lunch bereid werd.  

Tijdens een onlangs georganiseerde zeer geslaagde quiz-avond werd dankbaar gebruik gemaakt van 
de audio-visuele installatie die uitgebreid kon worden mede door de subsidie. Meermaals per week 
maken diverse partijen gebruik van de installatie voor zowel vergaderdoeleinden als het afspelen van 

multimedia. Het dorpshuis is zo goed aangehaakt bij het 21e -eeuwse (digitale) leven.  
 
Ook niet te vergeten zijn de Dorpshuissessies die met enige regelmaat in het dorpshuis worden 

gehouden! Wat is er meer verbindend dan muziek maken en naar muziek luisteren in zowel goede 
als minder goede tijden.  

Een warme aankleding van het dorpshuis is essentieel om mensen het warme gevoel van het 
samenzijn mee te geven. De aanschaf van schermen, grote kunstplanten en speciale statafelhoezen,  
maken het knusser in de zaal. Hier is dan ook een deel van de subsidie naartoe gegaan. Het servies en 

de keukeninventaris wordt op dit moment onder de loep genomen op gebreken. We willen tenslotte 
wel dat de materialen veilig en goed gebruikt kunnen worden. 
 



Voor 2023 is de activiteitencommissie alweer bezig met nieuwe plannen. De kalender tot aan juni 
2023 vult zich alweer met spelletjesavonden, wandelingen, activiteiten voor koningsdag, 

dorpsborrels en een garage-sale.  We gaan eerst het jaar 2023 als dorpshuis nog afsluiten met een 
kerstborrel op 23 december a.s.  Samenkomen in deze magische maanden van het jaar maakt 

iedereen blij.  
 
Steeds meer mensen weten het dorpshuis te vinden als ontmoetingsplek. We kijken dan ook terug 

op een succesvolle periode aan activiteiten. Dat zelfs de mensen die nog niet zo lang in Garmerwolde 

wonen ook hun weg naar het dorpshuis weten te vinden en ook willen helpen als vrijwilliger om er 

samen wat moois van te maken, is toch wel het grootste succes! 

 

Janneke Vermaas, bestuurslid 

Henk Vliem, secretaris 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
  

 
 

 
 

 

 

 

 



Buurtcentrum Oranjewijk 

 

Hierbij een klein verslag van Buurtcentrum Oranjewijk en wat wij als Buurtcentrum konden realiseren 

met het bedrag van de Gemeente Groningen. 

In het najaar 2021 kregen wij de herstart subsidie toegekend en hebben hier een buurtbrunch van 

kunnen houden. Dit met als doel meer vrijwilligers te kunnen werven en onze activiteiten te laten 

zien.  

In totaal kwamen er op zaterdag 4 september 70 buurtbewoners aanschuiven aan de fleurig gedekte 

tafeltjes om gezellig gezamenlijk met andere buurtbewoners te komen lunchen. Vooraf hadden we 

het terras vrolijk opgefrist met nieuwe beplanting in de bloembakken. Slingers aan de bomen en 

vrolijke tafelbekleding. Middels een wolkenlijn konden de buurtbewoners hun ideeën voor 

activiteiten op een papieren wolkje aan de lijn hangen.  

Ook werden er demonstraties gegeven van de bestaande activiteiten zoals country line dance 

waaraan de buurtbewoners en de muzikale ondersteuning werd verzorgd door de dirigent van de 

Martini Wichter. ( dit was een vrouwenkoor die hun laatste optreden had gegeven in 2021 en 

stopten i.v.m. de hoge leeftijden, gezondheid enz) 

Nieuwe activiteiten werden gepromoot, waarna ook nieuwe inschrijvingen werden gedaan. Er werd 

gezellig gekletst met elkaar, en werd er serieuze interesse getoond als ook aanmeldingen gedaan om 

mee te doen aan activiteiten. Al met al was dit een zeer geslaagde dag!! 

Na de buurtbrunch begonnen we een hondentraining -theorie voor mensen met de kleine beurs. 

Deze werd goed bezocht werd eens per week gegeven. Voor de zomer van 2022 stopte deze cursus 

en we proberen hier zodra dat kan een vervolg aan te geven.  

Voor de lockdown hebben we gezamenlijk met de dagbesteding en vrijwilligers nog gegeten om het 

jaar af te kunnen sluiten met alle goede wensen en betere vooruitzichten. 

 

Herstart subsidie voorjaar 2022. 

In het voorjaar van 2022 kregen we wederom de mogelijkheid om een herstart subsidie aan te 

kunnen vragen. Dit heb ik dus ook gedaan met het oog op een foto expositie en daarbij een 

feestelijke opening te kunnen realiseren. Ook dit soort activiteiten zijn gericht op buurtbewoners.  



De foto expositie door Iris Bosma werd geopend op vrijdag 19 maart 2022.Dit was een groot succes 

en werd goed bezocht 

 

 

Maar ook het terras voorjaar klaar te maken. Sinds we het terras hebben, zetten we zodra het mooi 

weer is de stoelen en tafels buiten zodat de mensen uit de buurt maar ook de deelnemers van de 

activiteiten en de dagbesteding lekker buiten kunnen zitten. 

We hebben voor de dagbesteding in samenwerking met de dagbesteding van Assen, de van Boeijen 

groep 2 plantenbakken laten maken. Dit zodat de mensen van de dagbesteding er zelf hun kruiden 

en groenten kunnen kweken.  

Dit zien zij ook als onderdeel van de dagtaken. De bakken zijn ook op zo een hoogte gemaakt dat 

mensen in een rolstoel er bij kunnen.  

Dan is  er nog het koken door en voor de buurt. Ook dit kon van start en houdt in dat mensen uit de 

buurt gebruik mogen maken van de keuken van het Buurtcentrum, hun eigen etenswaren 

meenemen, samen eten weer opruimen. Dat is de enige voorwaarde.  

Zonder de subsidies hadden wij dit niet zo op deze manier kunnen realiseren/ organiseren. We zijn 

dan ook dankbaar voor het mogen ontvangen van de beschikbaar gestelde subsidies van de 

Gemeente Groningen. 

Foto’s van de buurtbrunch stuur ik niet mee i.v.m. wet op privacy. Tot hier een korte impressie van 

beide perioden van Buurtcentrum Oranjewijk. 

  

 

 

 

 



 
Buurtcentrum De Wende 

 

Vanuit Buurtcentrum de Wende hebben we de herstartsubsidie gebruikt voor twee dagen boordevol 

gratis activiteiten/workshops voor onze bezoekers en op beide dagen tussendoor een buurtlunch. 

Beide dagen werden goed bezocht en zeer goed ontvangen.  

 

De tweede dag werd afgesloten met een foodmarket, waarbij hapjes te proeven waren vanuit tien 

verschillende culturen. De foodmarket werd afgesloten met een workshop djembé waar actief aan 

deelgenomen werd. Zie de foto voor een sfeerimpressie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Stichting De Hunzeborgh, 

 

Op 24 april 2022  hebben we als eerste onze vrijwilligers kunnen bedanken met een uitgebreid warm 
Italiaans/ mediterraans buffet. 

Ook nu bleek weer hoeveel vrijwilligers zich inspannen voor onze wijken. 
Zonder vrijwilligers is de Hunzeborgh helemaal niks, omdat wij geen beheerder hebben. 
En hoewel we in de coronatijd veel tot alle activiteiten niet door konden gaan bleef er nog genoeg 

werk over wat wel gedaan kon worden. Bv. bijna onze gehele voorraad konden we mede dankzij een 
aantal vrijwilligers naar de voedselbank brengen. 
 

Meteen na de zomervakantie organiseeerde onze culturele commissie een  kunstmark in en om de 
Hunzeborgh.  Buiten kramen met eigen gemaakte spullen; sieraden,  keramiek,  schilderijen etcetera.  

Binnen de duurdere dingen; duurdere schilderijen,  foto's,  zijden en wollen kleding etcetera.  
workshops origami (in de kleine zaal). Bovendien was er een karikatuur tekenaar,  Ierse live muziek,  
een hele grote knuffel pop en gratis ijsjes van de ijsboer. Ook was er voor de kinderen een grote 

knikker baan. 
 

Het was fijn om weer eens vele buurtbewoners te kunnen verwelkomen. 
 
nu zijn we bezig met het aanbieden van een reanimatie cursus voor 50 personen, die iets te maken 

hebben met de Hunzeborgh. Mochten er nog plekken over blijven dan zijn andere wijkbewoners ook 
welkom. 
We willen dit begin 2023 doen. 

Al met al zijn we heel blij met de door de gemeente beschikbaar gestelde subsidie en steun in de 
moeilijke Corona tijd. 

 
Namens het bestuur van Stichting de Hunzeborgh Rineke Boonstra. 
 

Foto’s van de kunstmarkt 4 september. 

 

 

 
 

 
 



Het Heerdenhuis 

 

“t Ken weer, september 2021 

In september 2021 hebben wij, het Heerdenhoes, Het Trefpunt een wijkmarkt op Plein oost 

georganiseerd. ’t Ken weer in Beijum 

Groot feest voor iedereen! Op zaterdag 25 september tussen 12:00-17:00 gaan wij, het Heerdenhoes 

en Trefpunt het seizoen openen en laten zien wat wij de komende periode te bieden hebben op het 

gebied van activiteiten. Diverse activiteiten zullen aanwezig zijn. Zij geven workshops en 

demonstraties en kunnen vragen beantwoorden.   

Naast informatie over de activiteiten zullen er ook een kinderrommelmarkt, een kleurrijk buffet en 

springkussens aanwezig zijn op het plein. Al met al veel “Gein op het Plein”! 

 

   

 

 

 

 In 2022 hebben wij het bedrag gebruikt om te investeren in een grote partytent van 8 x 4 meter. 

Door deze partytent kunnen wij bij mogelijke maatregelen richting Covid, buiten door gaan met 

activiteiten.  

Daarnaast zijn wij met alle vrijwilligers uit eten gegaan om ze een hart onder de riem te steken. Dit is 

door iedereen zeer gewaardeerd. 

 



 

 

 



DORPSHUIS DE HOEKSTEEN NOORDLAREN 

 

Subsidies ontvangen in het kader van Covid. Herstart etc. over 20/21/22 

 

- Een drietal keren hebben wij bij verschillende instanties subsidies aangevraagd over de 

bovengenoemde jaren. Onze kleine keuken is meer dan 25 jaar oud en voldoet op geen 

enkele wijze aan de huidige normen. Samen koken, weer bij elkaar komen en samen eten 

bleek met name ook in de Corona tijd een sterke wens van de Noordlaarders. Met name voor 

de onderlinge verstandhoudingen en de sociale contacten. Gelukkig hebben wij uiteindelijk 

het bedrag aan subsidie ontvangen dat nodig was om de keuken zodanig aan te passen dat 

gezamenlijk koken veilig en verantwoord kan gebeuren. Wij zijn nu in een stadium van 

afrondding. Zelf hebben wij m.b.v. vrijwilligers onze oude keuken verwijderd. Volgende week 

wordt een meer professionele keuken geplaatst. Wij plannen op 14 februari as (valentijndag) 

een feestelijke ingebruikname met dorpelingen,  in samenwerking met dorpsbelangen.  

 

- Het is al moeilijk om vrijwilligers en bestuursleden te krijgen, maar in en na de corona 

periode is het er niet gemakkelijker op geworden. Met een deel van de herstart subsidie is 

een agenda systeem ontwikkeld, waar bestuur en vrijwilligers gebruik van maken. Het is voor 

een ieder gemakkelijk toegankelijk. Bestuur houdt de agenda up to date en de vrijwilligers 

tekenen in op activiteiten waarvoor zij zich beschikbaar willen stellen. Bestuursleden vullen 

waar nodig en mogelijk aan. Heel plezierig is het ook dat een computer, waar dit systeem op 

wordt bijgehouden, kon worden aangeschaft uit de beschikbaar gestelde subsidie. Om ook 

onze groep(je) vrijwilligers blijvend te motiveren en te proberen nieuwe vrijwilligers te 

werven, is een uitstapje per bus gemaakt naar een paar andere dorpshuizen in onze 

provincie, waar ervaringen werden uitgewisseld en ideeën werden opgedaan. Dit uitstapje 

gebeurde met behulp van  de Heer Pieter Knol. Na geruime tijd niet meer in actie te zijn 

geweest, was dit een geweldige opsteker. Helaas heeft het niet geleid tot uitbreiding van ons 

team.  

 

- Heel blij zijn onze gebruikers met de ingerichte bibliotheek, geplaatst in een gezellige en 

toegankelijke hoek van onze zgn. Blauwe Zaal. Er is hier ook een stam/leestafel geplaatst. Het 

geheel ziet er uitnodigend uit. Een happy hour, elke 1ste vrijdag van de maand, is het 

bijkomende resultaat. Met name oudere dorpsbewoners maken hiervan graag gebruik nu het 

weer kan. 

 

- Tenslotte: De huiskamer, die op onze zolderverdieping werd gerealiseerd door de inzet van 

veel dorpelingen is op dit moment omgetoverd tot klaslokaal en voor een jaar verhuurd aan 

Labyrint, een school met aangepast onderwijs. Afspraken zijn zodanig gemaakt, dat onze 

biljartclub, die uit oudere noordlaarders bestaat, gebruik konden blijven maken van hun 

biljarttafel. Met een beetje goede wil en creativiteit blijkt er veel te kunnen. De bijdrage in 

huur, die op deze wijze wordt gerealiseerd, heeft er toe geleid dat wij geen subsidie 

behoeven te vragen voor 22/23 ter ondersteuning van onze sterk gestegen energiekosten. 

 

 



Buurtcentra Sonde 2000 en TuinPad 

CORONASUBSIDIE 2021-2022 

 

Allereerst willen we de Gemeente Groningen en Provincie Groningen heel erg bedanken voor hun 

financiële steun tijdens en na de COVID-periodes! Én Pieter Knol in het bijzonder van Groninger 

Dorpen, die voor ons als vraagbaak en sparringspersoon veel steun heeft geboden. 

Van de financiële steun hebben Buurtcentra Sonde 2000 en TuinPad spullen aangeschaft die nodig 

waren om zolang en zoveel mogelijk open te zijn voor de buurtbewoners. Denk aan 

desinfectiematerialen, de 1,5 meterafstand stickers, mondkapjes, tafelwissers (om het werk van 

ontsmetten van tafels en stoelen gemakkelijker en sneller te maken). Hierdoor zijn wij altijd open 

geweest, behalve in de volledige lockdown. De subsidie maakte het mogelijk om activiteiten in kleine 

groepen voort te zetten en aan te bieden (i.v.m. de 1,5 meterafstand) en docenten door te betalen. 

Kwetsbare groepen waren gedurende 2 jaar welkom in ons buurtcentrum, zelfs in tijden van 

lockdown. 

 

De herstart subsidie is ingezet in 2 keer een teamuitje als blijk van waardering voor het harde werken 

tijdens de COVID-periode van het gehele team bestaande uit vrijwilligers, participatiebaners, 

basisbaners en betaalde krachten. 2 jaar lang zijn wij door gegaan, vooral omdat om ons heen 

locaties met dezelfde functies juist dicht gingen. Vrijwilligers waren blij dat ze naar buiten en bezig 

konden gaan. 

De zomervakantie van 2022 is door Buurtcentrum TuinPad groots aangepakt met een uitgebreid 

zomerprogramma. Voor zowel jong en oud. Doe activiteiten en veel buiten. In samenwerking met de 

werkgroep de Onvergetelijke zomer SPT is veel afstemming geweest betreft de planning. Een 

gezamenlijk programmaboek was weer een succes, net als in de zomervakantie van 2021. Enkele 

zomeractiviteiten van TuinPad trok tussen de 50 en 100 bezoekers van alle leeftijden. Dit jaar waren 

er nog weer meer betrokken ouders die op de dag zelf hielpen. Dat was zeer verrassend en hopen 

deze ontwikkeling voort te zetten. Hieruit zijn dan ook mooie ideeën uit voortgekomen die na de 

zomervakantie als wekelijks activiteit konden worden opgezet. Enkele ouders bleven betrokken.  

Tot slot, we hebben zoveel nieuwe bewoners ontmoet bij het simpelweg organiseren van activiteiten 

gedurende de zomervakantie. Dit gaan we zeker voortzetten. 

 

Bedankt voor iedereen die zich hebben ingezet tijdens de COVID-periode! 

Namens het team en bestuur van Buurtcentra TuinPad en Sonde 2000 


